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BESLUITENLIJST Districtelijk Veiligheidsoverleg  
Openbaar deel  

 

 

Datum  10 oktober 2016 

Tijdstip 10.30 – 12.00 uur 

Voorzitter O. van Veldhuizen  

Locatie Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  R. Welten, G.J. Kok, A. Raven, S. Schelberg, E. Nauta, M. Sijbom,  

Th. Schouten, A. Hofland, M. Stegers, H. Robben, H. Meuleman, S. 

Wevers, J. Eshuis, S. Kuks, P. Hagenaars, P. Miltenburg, J. Knol, J. Lucas, 

V. Smink,  J. Arentsen, J. aan de Stegge en J. Slot 

Afwezig  A. Gerritsen, I. Bakker, C. Visser, S. Dinsbach en M. Koenders 

 

 

NR Agendapunten Bijlagen 

A De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom; in het bijzonder aan de 

heer Smink die voor het eerst aanwezig is als gebiedsofficier in Twente.  

Dhr. Gerritsen en mevr. Bakker zijn afwezig.   

 

B Mededelingen 

 Dhr. Stegers deelt mee dat het Platform IVZ opnieuw een subsidie toegekend heeft 

gekregen door het ministerie van V&J voor de aanpak woninginbraken ter hoogte van        

€ 100.000. De middelen worden ingezet voor preventieadvisering slachtoffers inbraken (en 

directe omgeving), stimuleren burger-participatie (WhatsApp groepen) en 

informatiegestuurd werken.  

 Mevr. Raven deelt als portefeuillehouder de  stand van zaken met betrekking tot de 

aanpak woonoverlast verwarde personen: 1. een subsidie is toegekend vanuit de WMO 

Tender van € 300.000 voor intensivering en uitbreiding aanpak 10 in Twente, hiervoor 

wordt o.a. een blauwdruk opgesteld voor verbetering proces en casusregie 2. vanmiddag 

vindt een ambtelijke bijeenkomst plaats met partners omtrent dit onderwerp, 3. de 

beoordelingskamer bij Westerdok Dimence is operationeel, 4. politie en Dimence hebben 

afspraken gemaakt met betrekking tot beoordeling op locatie  5. de oplossing voor het 

vervoer wordt landelijk opgepakt en uitgewerkt  op het niveau van Oost Nederland; 6. het 

landelijke aanjaagteam  o.l.v. burgemeester Spies is opgeheven en wordt voortgezet als 

schakelteam o.l.v. burgemeester Hoes.  

 Dhr. Welten voegt als portefeuillehouder woonoverlast binnen ON daaraan toe dat onze 

eenheid als verdiepingsregio is benoemd en extra armslag heeft gekregen in de vorm van 

een projectleider voor het stimuleren van een sluitende ketenaanpak. Er zijn 

mogelijkheden om een pilot te draaien op een van de bouwstenen (w.o. vervoer). 

Aandachtspunt op dit dossier vormt de bestuurlijke betrokkenheid en verbinding met  het 

domein Zorg/WMO.  

 Dhr. Robben deelt de ontwikkelingen op het terrein van burgernet mee. Ze willen de 

organisatie, het proces en de uitvoering stroomlijnen binnen Oost NL, de districten gaan 

zeer verschillend om met de tool. Op dit moment wordt een business case ontwikkeld en 

tot die tijd gaan we verder in Twente op de wijze zoals die is afgesproken.  
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C Besluitenlijst DVO 4 juli 2016 

Het verslag wordt vastgesteld. N.a.v. verslag: 

a) Tijdens de 2 daagse staat ondermijning op de agenda en wordt uitgebreid stil gestaan bij 

best practices en ondermijningsbeelden in Twente.  

b) Dhr. Schelberg geeft als portefeuillehouder een terugkoppeling van de Stuurgroep Zorg, 

Veiligheid en Straf van 8 september. Er komt een voorstel om beheersorganisatie van het 

VH Twente onder te gaan brengen bij Veiligheidsregio Twente en er is aandacht om in de 

toekomst nog meer samen te werken met  Veilig Thuis Twente. Daarnaast zijn de 

portefeuillehouders Veiligheidshuis binnen Oost NL onlangs bijeen geweest waarbij is 

gesproken over de samenwerking met het OM, waarbij het OM aangeeft stevig mee te 

willen werken binnen het VH als dit betekenisvol is (met zweet op de rug). 

c) Mevr. Knol geeft antwoord op de vragen die gesteld zijn door burgemeester Welten 

tijdens de vorige DVO vergadering: welke faciliterende rol heeft het openbaar bestuur bij 

gebruik van particuliere camera’s in de opsporing?  Het verzoek aan het openbaar 

bestuur  is om interne bekendheid te geven aan het verzoek van de politie. In hoeverre 

kunnen particuliere beelden ook gebruikt worden door gemeenten bij bestuursrechtelijke 

handhaving. Dat kan in het geval het voldoet aan de OM richtlijnen. 

 

D Ter bespreking / ter kennisgeving  

1 Doorontwikkeling regionale samenwerking Platform IVZ 

Dhr. Kok geeft een toelichting als portefeuillehouder op de totstandkoming van de notitie. 

Het betreft een lang en intensieftraject waarbij voorliggend product in samenspraak met 

bestuur en de deelnemers van het Platform tot stand is gebracht. De notitie geeft een 

verantwoording over de resultaten, geeft inzicht hoe het in andere eenheden/districten is 

georganiseerd en geeft een toekomstperspectief om verder te professionaliseren: meer 

focus, betere monitoring van resultaten en vergroten betrokkenheid en commitment aan 

onze gezamenlijke opgaven. Dhr. Kok stelt de vraag of dit de manier is hoe we in de 

toekomst willen samenwerken? Alvorens op deze vraag wordt ingegaan, wordt de 

animatie/introductie film van het Platform IVZ getoond. 

 

Dhr. Welten geeft zijn complimenten voor de notitie. Hij vindt zeker dat we met de 

samenwerking verder moeten in Twente, hij vindt de keuze voor de prioriteiten de juiste en 

is het eens met de kleine verhoging voor het Platform IVZ. Hij vraagt aandacht voor het 

gastheerschap voor de samenwerking op het gebied van Toezicht en Handhaving Openbare 

Ruimte (T&H OR). Indien dit niet meer door het Platform IVZ/VRT wordt ondersteund, dan 

valt de samenwerking uiteen terwijl er mooie resultaten zijn behaald: inkoop opleiding, 

samenwerking politie, uitwisseling van BOA’s. Mevr. Raven vindt het voorstel dat er ligt 

creatief en professioneel en heeft goede ervaringen met de samenwerking binnen het 

Platform IVZ mbt woonoverlast. Ze twijfelt of T&H OR op de agenda thuishoort van het 

Platform/DVO, omdat het niet echt om veiligheidszorg draait. Daarnaast vraagt ze zich af 

hoe er wordt omgegaan wanneer een gemeente meer levert dan de gevraagde capaciteit. 

Wordt dit dan verrekend? Dhr. Schelberg ziet duidelijk de meerwaarde van het Platform. 

Met name de aanpak op het thema ondermijning is alleen mogelijk wanneer er integraal 
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wordt samengewerkt op gelijkwaardig niveau als één overheid.  

Mevr. Nauta complimenteert het traject dat doorlopen is. Is het eens met het verzoek van 

collega Welten en is van mening dat er geen verrekening plaats kan vinden en dat de lasten 

voor realisatie van de opgaven evenredig verdeeld moeten worden. 

Dhr. Sijbom is akkoord met het voorstel, dhr. Schouten ook en ook met het voorstel van 

burgemeester Welten m.b.t. T&H OR. Dhr. Hofland ziet dit anders en is van mening dat het 

Platform IVZ zich moet richten op de eigen opgaven en aandacht moet hebben voor de 

reikwijdte daarvan (anders wordt het weer overladen). Zijn vraag is of iedere 

partner/gemeente nu voldoende levert? 

Dhr. Stegers is het eens met het voorstel. Dhr. Robben vindt het een goed voorstel met een 

mooie uitwerking waarin hij de focus en bestuurlijke verankering goed ziet terugkomen. 

 

Portefeuillehouder Kok geeft antwoord op de gestelde vragen. Hij stelt voor om nog eens 

goed te kijken naar T&H OR, ons Platform IVZ mag niet teveel gaan uitwaaieren, maar 

moeten er ook wel voor zorgen dat het niet van de tafel valt en meer body krijgt.  

Met de nieuwe constructie wordt geprobeerd freeriders gedrag te voorkomen zodat iedere 

deelnemer capaciteit en expertise levert voor de opgaven. Deze gesprekken gaat de 

voorzitter individueel aan. De geldstromen gaan niet andersom lopen. Het DVO is 

opdrachtgever van het Platform waarbij beter gemonitord gaat worden op resultaten en 

afspraken en daarover te rapporteren aan het bestuur. Mevr. Raven benadrukt nogmaals 

een eerlijke verhouding en compensatie indien mogelijk. 

De voorzitter sluit de bespreking af door te concluderen dat het voorstel akkoord is en dat 

we nog terugkomen op de vraag op welke wijze de samenwerking T&H OR vorm krijgt 

binnen Twente. 

2 Cultuuronderzoek Nationale Politie 

Op verzoek van dhr. Welten in het DVO van 4 juli jl. is het onderzoek naar de cultuurbeleving 

binnen de Nationale Politie ter kennisgeving geagendeerd. Landelijk heeft dit onderzoek veel 

publiciteit ontvangen, waarbij kritische noten zijn geuit. Hij vraagt om aandacht te hebben 

voor een goede balans tussen landelijke aansturing en context gedreven werken (lokaal 

maatwerk). Punt 3 van de ontwikkelsuggestie zou ook andersom moeten werken (dus niet 

alleen top-down maar juist ook bottom-up).  

Binnen Oost NL en Twente moeten we aandacht houden voor de cultuurontwikkeling. 

 

Dhr. Miltenburg geeft nog een nadere toelichting. De politie is nationaal georganiseerd maar 

staat onder het gezag van het lokaal bestuur. Dat is de uitdaging waarvoor de politie staat. 

Hij beschouwt het onderzoek als een waarschuwing en een soort hulp waar we op alle lagen 

ons voordeel mee kunnen doen. Een cultuurverandering vraagt de nodige tijd van een 

organisatie waarbij het lokaal bestuur als kritische vriend kan opereren. 

 

E Rondvraag 

Wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

F Sluiting  
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